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Søknad om driftsovertakelse av gatelys på Steinvik  
 
Vedlegg: 
1 Oksvoll Lyslag 
2 Situasjonsplan- gatelys på Steinvik, M = 1: 5000 
 
 
Sakens bakgrunn og innhold: 
Oksvoll lyslag søker om overtakelse av gatelys på Steinvik. Det er 28 gatelyspunkt som er montert ca 
i 1990. Lysene er plassert langs Hellemsveien ca 900m og ca 200m (5 pkt) ved privat vei. 
Det opplyses at årlig driftsutgifter er ca 15 500,-. 
Lyslaget informerer om at de ikke har økonomi til å drifte gatelysene og lysene vil bli avslått. 
Det opplyses at alternativ til driftsovertakelse kan være årlig tilskudd tilsvarende 
driftsutgiftene. 
 
Vurdering: 
Det er ca 137 gatelysarmaturer som driftes av private oppsatt langs private, kommunale og 
fylkeskommunale veier i kommunen. 

Oversikt over private gatelys    
Strekning VEI CA Antall 
Stallvika FV231/kv 23 
Nervikveien Pv 9 
Steinvik Fv115- Pv 28 
Borgfjordnesveien KV 19 
Lysøya  Fv 86 58 
Sum    137 
 
Det ble utarbeidet en plan for veilys som ble vedtatt i formannskapet i 92. Planen definerte bl a. 
områder der kommunen ønsket å prioritere og overta veilys. De private gatelysene i oversikten over 
ligger utenfor disse prioriterte områdene.  
 
Det er meget positivt at lyslag rundt i grendene besørger gatelys langs veiene. Gatelys bedrer 
trafikksikkerheten og oppleves som trivselsmoment for trafikanter og folk som bor langs veiene. 
Saksbehandler har ikke vært i kontakt med de andre lyslagene vedrørende økonomi eller deres ønske 
om eventuell tilskudd/overtakelse. Kommunen mottar tidvis søknader om støtte til drift og noen har 
fått noe støtte, men ved flere anledninger har det ikke blitt gitt tilskudd da med begrunnelse av den 
økonomiske situasjonen til kommunen. 
Antatt driftskostnad for alle de private gatelysene antas å være i størrelsesorden 70 – 80 000, og en vil 
tro at det er behov for mer omfattende utskiftninger av armaturer mm på flere av strekningene med 
private gatelys. 



 
Bjugn kommune har i dag ca 990 kommunale gatelys ved kommunale og fylkeskommunale veier. 
Et stort antall av disse lysene er satt opp på 70 og 80 tallet og er modne for utskifting og det er i 
økonomiplanen vedtatt 1 mill i 2019 til utskifting av gatelys. 
Driftsutgiftene de senere årene har overskredet budsjettet. 
Merforbruket skyldes bl a. at flere armaturer måtte utskiftes samt utgifter med hogst langs gatelysene. 
Det er fortsatt behov for utskifting av armaturer mm samt hogst i inneværende og kommende år.  
 
Dagens budsjettsituasjon tilsier at vi ikke kan ta over driftsansvaret for flere gatelys. 
 
Folkehelsevurdering: 
Gatelys bedrer trafikksikkerheten og oppleves som trivselsmoment for brukere og folk som bor langs 
veiene. Flere gående og syklende der det er gatelys. 
 
Oppsummering: 
 
Det er mange forhold som tilsier at kommunen bør ha ansvaret for gatelysene langs de 
offentlige veiene i kommunen. Imidlertid er økonomien så presset at anlegg og drift ikke kan 
ta slike kostnader uten at det tilføres midler i størrelsesorden 70-80 000. 
 
 
Rådmannens innstilling: 
Ut fra den økonomiske situasjonen til Bjugn kommune anbefales det ikke at kommunen tar over drift 
av gatelysene på Steinvik. 
 
 


